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Številka: 0321-0006/2019-2 

Datum: 18. 10. 2019 

ZAPISNIK 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila 17. oktobra 2019. 

Seja je potekala v sejni sobi Občine Šmarje pri Jelšah, Aškerčev trg 15, Šmarje pri Jelšah.  

Na seji so bili prisotni občinski svetniki: Nina Anderlič Petek, Borut Bevc, Mirko Bevc, 
Marjana Bračko, Jožefa Bračko Špiljak, dr. Vinko Gorenak, Miran Koštomaj, Jože Misja, 
Gorazd Močnik, Zvonka Novak Habot, Florjan Pevec, Marko Ribič, Martin Stoklas, Janko Šket, 
Matjaž Štruklec, Peter Vraničar in Ivan Žaberl.  

Opravičeno odsotni: Klavdija Čakš Lipnik in Lucija Čakš Orač. 

Na seji so bili prisotni še: 

- župan Matija Čakš; 

- zaposleni v občinski upravi: Patricia Goručan, direktorica občinske uprave, mag. Anita Reich, 
vodja oddelka za investicije, Anja Černezel, vodja oddelka za splošne in pravne zadeve, mag. 
Zinka Berk, vodja oddelka za gospodarstvo, Damjan Boštjančič, vodja oddelka za družbene 
dejavnosti, mag. Bernardka Žvorc, vodja oddelka za proračun in finance, Peter Planinšek, 
vodja oddelka za okolje in prostor, Sergeja Javornik, koordinatorica za odnose z javnostmi; 

- novinar: Jože Strniša (Rogaške novice, Radio Rogla). 

Seja se je začela ob 16.00 ob navzočnosti 15 svetnikov.  

Župan je po uvodnem pozdravu pojasnil, da je bilo s sklicem seje svetnikom posredovano 
gradivo za vse predlagane točke dnevnega reda.  

K 1. 

PREDLOG ZAPISNIKA 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je vprašal, ali ima kdo od članov 
sveta pripombe na zapisnik. Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta 
Občine Šmarje pri Jelšah z dne 29. 8. 2019. 

Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 

ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda 7. redne seje sveta Občine Šmarje pri 
Jelšah: 

1. Predlog zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah 

2. Poročilo o realizaciji sklepov 

3. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2019 – 1. in 2. 

obravnava 
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4. Predlog tehničnega popravka Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Šmarje 

pri Jelšah – izvedbeni del 

5. Soglasje k imenovanju direktorice Razvojne agencije Sotla 

6. Pobude in vprašanja 

7. Razno 

 

Župan je vprašal, ali ima morebiti kdo od članov sveta pripombo v zvezi z dnevnim redom. 
Ugotovljeno je bilo, da na dnevni red ni pripomb, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlog dnevnega reda 7. redne seje. 

Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 

ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Predlagani dnevni red je bil sprejet.  

K2. 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 

Župan je svetnike obvestil, da so vsi sklepi 6. redne seje, navedeni v zapisniku, realizirani.  

K3. 

PREDLOG ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 2019 - 
1. IN 2. OBRAVNAVA 

Gradivo za točko dnevnega reda so svetniki prejeli s sklicem seje.  

Anja Černezel je pojasnila, da pri sprejemanju odloka o rebalansu proračuna ni javne 
razprave v skladu s poslovnikom o delu občinskega sveta.  

Župan Matija Čakš je pojasnil razloge za predlog odloka o popravku proračuna in za 
zadolževanje občine. Cesta Sv. Štefan–Cerovec je bila načrtovana v treh letih, a je izbrani 
izvajalec naložbo izvedel v tekočem letu, tako da računi že zapadejo v plačilo. Za projekte, ki 
so sofinancirani z evropskim denarjem, občina še ni prejela sofinancerskih sredstev, čeprav 
je aktivnosti že izvedla. Za uresničitev načrtovanih naložb in projektov je nujna zadolžitev 
občine, je poudaril župan.   

Ob 16.09 sta na sejo prišla Marko Ribič in Matjaž Štruklec, tako da je na seji prisotnih 17 
svetnikov.  

Podrobnejša pojasnila o tekoči realizaciji proračuna in razlogih za rebalans je ob projekciji 
predstavila mag. Bernardka Žvorc. Po pojasnilu je župan odprl razpravo.  

Peter Vraničar je izrazil nasprotovanje določilu poslovnika glede javne razprave pri tako 
pomembnih zadevah, kot je popravek proračuna. Vprašal je, koliko se bo občina še zadolžila 
v tem mandatu.  

Župan je pojasnil, da na to vprašanje trenutno ne more točno odgovoriti, saj je zadolževanje 
odvisno od projektov, ki bodo uvrščeni v proračun, od črpanja državnih in evropskih sredstev 
in podobno. 

Mag. Bernardka Žvorc je opozorila, da mora občina za zadolžitev prejeti soglasje ministrstva 
za finance, upoštevati pa mora tudi zakonske omejitve zadolževanja.  
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Zvonka Novak Habot je vprašala, kaj se zgodi, če ministrstvo ne odobri zadolžitve. Menila je, 
da bi se lahko odpovedali zadolžitvi, če občina ne bo izpeljala načrtov. 

Župan je pojasnil, da bo občina sofinancerska sredstva za že izvedene aktivnosti oziroma 
projekte prejela v prihodnjem letu. Poleg tega so določene pogodbe z izvajalci že podpisane 
in dela potekajo ali pa so že bila izvedena. Da bi lahko občina zapadle finančne obveznosti 
poravnala, je rešitev najem posojila.   

Mag. Bernardka Žvorc je poudarila, da občina posojila ne najema za cesto Sv. Štefan, ampak 
za uresničitev projektov, ki so v načrtu razvojnih programov.  

Janko Šket je vprašal, zakaj občina najema dolgoročno posojilo, če bodo evropska sredstva za 
projekte povrnjena v prihodnjem letu.  

Župan je odgovoril, da so bili kapitalski prihodki vezani na določene naložbe. Pojasnil je, da je 
premostitveno posojilo treba poplačati do konca tekočega leta, kar realno ni možno, zato 
mora občina najeti dolgoročno posojilo.  

Ker ni nihče več razpravljal, je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

1. Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah obravnava Odlok o rebalansu proračuna Občine 
Šmarje pri Jelšah za leto 2019 po hitrem postopku. 

Navzočnost se je spremenila (17 svetnikov).  

ZA je glasovalo 9 svetnikov, PROTI je glasovalo 8 svetnikov.  

Sklep je bil sprejet.  

Pred glasovanjem o drugem predlaganem sklepu je Peter Vraničar vprašal, zakaj ne more biti 
vzdržan.  

Pojasnjeno mu je bilo, da v skladu s polovnikom člani sveta glasujejo le ZA ali PROTI 
sprejemu predlaganega sklepa.  

Župan je dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA: 

2. Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine 
Šmarje pri Jelšah za leto 2019 v 1. in 2. obravnavi. 

Navzočnost se je spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 9 svetnikov. PROTI je glasovalo 8 svetnikov.  

Sklep je bil sprejet. 

K4. 

PREDLOG TEHNIČNEGA POPRAVKA ODLOKA O OBČINSKEM PROSTORSKEM NAČRTU 
OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH – IZVEDBENI DEL 

Gradivo za točko dnevnega reda so svetniki prejeli s sklicem seje.  

Župan je predal besedo Petru Planinšku, ki je podrobneje predstavil razloge za predlog 
tehničnega popravka.  

Župan je odprl razpravo. Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje  
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PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme tehnični popravek Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu Občine Šmarje pri Jelšah – izvedbeni del. 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

 

 

K5. 

SOGLASJE K IMENOVANJU DIREKTORICE RAZVOJNE AGENCIJE SOTLA 

Gradivo za točko dnevnega reda so svetniki prejeli s sklicem seje. 

Župan je predal besedo poročevalcu dr. Vinku Gorenaku, predsedniku Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja, ki je pojasnil, da so člani komisije soglasno glasovali za 
predlagano kandidatko na dopisni seji.  

Župan je odprl razpravo. Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k imenovanju ge. Bojane Žaberl, 
Gallusova ulica 6, 3240 Šmarje pri Jelšah, za direktorico javnega zavoda Razvojna agencija 
Sotla, za mandatno obdobje 2019–2023. 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

K6. 

POBUDE IN VPRAŠANJA 

Dr. Vinko Gorenak je predlagal, da občinska pravna služba prenovi poslovnik o delu 
občinskega sveta.  

Anja Černezel je pojasnila, da mora stališče do tega obravnavati statutarno-pravna komisija 
občinskega sveta.  

Gorazd Močnik je vprašal, koliko denarja od projekta In cultura veritas je občina dodelila 
društvu vinogradnikov Trta in kdaj bo projekt končan. Vprašal je še, ali je res, da je ostalo 
8.000 evrov in da bo občina namenila ta znesek namenila za organizacijo prireditve Pozdrav 
vinu. Vprašal je še, ali bo občina v proračunu namenila kaj denarja za nakup območja 
motokros steze v Lembergu in izrazil pripombe na izvedbo obnove ceste na Sladko Goro na 
območju odcepa za Polžansko vas.  

Sergeja Javornik je pojasnila, da namen čezmejnega projekta In cultura veritas ni financiranje 
društev, tako da nobeno društvo v občini ni prejelo nobenega denarja. Je pa občina v sklopu 
projekta med drugim obnovila fasado in stopnišče Skazove hiše, restavrirane so bile freske v 
avli, dodatno je bila opremljena Šmarska vinska klet. Pojasnila je, da ni ostalo 8.000 evrov, 
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ampak je toliko denarja v projektu predvideno za izvedbo zaključne prireditve Pozdrav vinu, 
ki je bila prvotno kot projektna aktivnost načrtovana samo v letu 2020, ko se projekt zaključi. 
V dogovoru s projektnimi partnerji je bilo dogovorjeno, da del projektnih aktivnosti v tem 
projektnem delovnem sklopu izvedemo tudi letos in porabimo del denarja, preostanek pa v 
prihodnjem letu.  

Župan je spomnil, da je občina od pristojnih služb pridobila mnenja. Obenem je poudaril, da 
so občinski svetniki proti zadolževanju občine, a bi hkrati namenili 150.000 evrov za nakup 
zemljišča, za katerega ni jasno, čemu naj bi služilo.  

Jože Misja je seznanil s pojasnili pristojnega inšpektorja, da je zemljišče namenjeno športni 
dejavnosti, ki se je na tem območju izvajala že v preteklosti, težave pa so se začele po 
zamenjavi lastnika, s katerim domačini očitno ne morejo vzpostaviti dialoga.  

Mirko Bevc je vprašal, kdaj se bo nadaljevala obnova ceste v naselju Bodrež. 

Župan je pojasnil, da je težava nastala zaradi spora med sosedi, kar ovira končanje 
načrtovanih del. Dokler ne bodo podpisana vsa soglasja lastnikov zemljišč, dela ne bodo 
stekla.  

Martin Stoklas je vprašal glede kurjenja v strnjenih naseljih in ali lahko lastniki sami očistijo 
nabrežja potokov.  

Župan je seznanil, da bo v sklopu izvedbe protipoplavnih ukrepov na območju Barbare 
zgrajen prodni zadrževalnik (gradnja že poteka), še letos bodo očiščeni trije potoki.  

Peter Planinšek je pojasnil, da kurjenje v naseljih ni zakonsko urejeno, se pa bile občine na 
osnovi novega zakona o prostorskem načrtovanju pozvane, naj sprejmejo ustrezne odloke. 
Na pobudo Skupnosti občin Slovenije občine vzhodnega dela Slovenije pripravljajo skupni 
odlok, ki naj bi bil sprejet predvidoma prihodnje leto. 

Marko Ribič je predlagal, da se ob ploščadi pred kulturnim domom, kjer je vedno več 
prireditev, namesti javno dostopen defibrilator.  

Župan je povedal, da že potekajo aktivnosti za namestitev defibrilatorja na objektu občine.  

Borut Bevc je predlagal, da se razišče, kakšno dovoljenje ima lastnik motokrosa v Lembergu 
in kako se ga da omejiti. Predlagal je, da se v Lembergu organizirajo prireditve po zgledu 
srednjeveškega trga Podsreda. 

Župan je odgovoril, da se lahko občinski svet odloči in izbere ali naj se uredi cesta v Lemberg 
ali pa se denar nameni za odkup zemljišča, kjer je motokros steza.  

Matjaž Štruklec je vprašal glede odstranjevanja vej in dreves, ki visijo na ceste. 

Župan je odgovoril, da je bilo na sestanku s predsedniki krajevnih skupnosti dogovorjeno, da 
bo občina v letu 2020 pridobila soglasja, organizacija obrezovanja vej in čiščenja potokov pa 
bo na krajevnih skupnostih. 

Martin Stoklas je vprašal glede zasaditev in urejanja živih meja ob cestah. 

Župan je pojasnil, da je za morebitne kršitve pristojen medobčinski inšpektorat, ki ukrepa na 
osnovi prijav, tudi občanov.  

Janko Šket je predlagal posodobitev poslovnika o delu občinskega sveta in statuta občine. 
Poudaril je še, da je treba pri pripravi proračuna za 2020 kritično pretehtati prednostne 
projekte in naložbe. 
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Matjaž Štruklec je vprašal glede odmere cest oziroma ali lahko lastnik zemljišča, po katerem 
poteka cesta, onemogoča njeno rabo.  

Peter Planinšek je povedal, da so vse ceste, ki so v javni rabi, kategorizirane. Obstoječe ceste 
so v sistemu kategorizacije in oviranje prometa na njih je prekršek; četudi je zemljišče last 
posameznika, je cesta občinska ali državna, je še pojasnil.  

Gorazd Močnik je vprašal, kako je z možnostjo razlastitve lastnika zemljišča, po kateri poteka 
cesta. 

Peter Planinšek je odgovoril, da je država pred leti spremenila zakonodajo, ki ji je tovrstne 
postopke precej olajšala, za občine pa je to še vedno prezapleten, zelo zahteven in časovno 
dolgotrajen postopek. 

 

K7. 

RAZNO 

Župan Matija Čakš svetnike povabi na srečanje gospodarstvenikov in okroglo mizo 23. 
oktobra 2019, na otvoritev obnovljene ceste na Sladki Gori 5. novembra 2019 in slovesnost 
ob zaključku sanacije plazu Barbara 7. novembra 2019.  

Peter Vraničar je svetnike pozval, da se v večjem številu udeležujejo slovesnosti, za katera 
prejmejo vabila.  

Ker ni razpravljal nihče več, je župan ob 17.25 sejo zaključil.  

 

Zapisala:              župan 

Sergeja Javornik       Matija Čakš, dr. vet. med., spec. bujatrike 

 

 


